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Enkel fråga – Elever med särskild begåvning
Moderaterna skickade i slutet av förra året in en motion angående det stöd som 
finns för särskilt begåvade barn.

Särbegåvning eller särskild begåvning är mer än begåvning/högt IQ. Det är inte 
nödvändigtvis eleverna med de bästa betygen. Eleverna finns i vilken skola 
som helst, bara medvetenheten finns för att synliggöra dem. Detta blev 
uppenbart för de lärare i Enköping som i samarbete med Uppsala universitet 
deltagit i en forskningscirkel. 

Först på senare år har medvetenheten runt dessa elever och deras behov av 
utmaningar och stimulans i undervisningen fått mera utrymme. Forskningen 
visar att det är viktigt med tidiga insatser för eleverna eftersom 
skolproblematik kopplat till understimulering kan komma till uttryck redan hos 
7 till 8-åringar, även i åldrar yngre än så. Forskarna är överens om att denna 
grupp av elever riskerar att fara illa i skolsystemet med vantrivsel och 
skolavbrott som följd. I motionen finns förslag för att stärka Gävle kommuns 
arbete med elever med särskild begåvning.

Kommunfullmäktige beslutade den 23 september 2020 att lämna motionen 
vidare för beredning. Utbildningsnämnden yttrade sig den 16 december. Trots 
en längre period har ännu ej motionen anmälts till kommunfullmäktige. Det har 
nästan gått ett helt läsår utan att dessa elever fått det de har rätt till enligt 
skollagen. Det vore djupt olyckligt om beslutet dröjer så länge att det inte 
hinner verkställas till nästa läsår.

Med anledning av ovanstående frågar jag utbildningsnämndens 
ordförande Evelyn Klöverstedt (L) följande:

- När förväntas beslut kring motionen tas i kommunfullmäktige?

Margaretha Larsson (M), ledamot av kommunfullmäktige


